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Geachte heer, mevrouw,

Hierbij ontvangt u de beantwoording van de technische vragen die zijn gesteld over de 
Voorjaarsrapportage 2018 door de leden van uw commissie.

Aanvullende technische vragen kunnen gesteld worden tijdens de vergadering van de 
Technische commissie op donderdag 28 juni.

Hoogachtend,
dè.clustermanager Financiën en Administratie,
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Technische vragen Voorjaarsrapportage 2018 

Raadsvoorstel

B.O.O.S 1
Op bladzijde 2 van het raadsvoorstel behorende bij de voorjaarsrapportage 2018, staat: 
Wat betekent dit voor de Metropoolregio Amsterdam (MRA)?
In de voorjaarsrapportage wordt rekening gehouden met aansluiting bij C-Creators om de 
kennis op het gebied van duurzaam bouwen binnen de MRA te bundelen. Verder wordt 
voor 2018 incidenteel budget gevraagd om een start te maken met het Smart Cities 
beleid. Voor dit beleid wordt aangesloten bij de MRA.
Vraag: In heb hier geen verdere uitwerking van kunnen vinden in het stuk, graag een 
nadere toelichting.

Antwoord: Hiervoor wordt verwezen naar bladzijde 32 van de voorjaarsrapportage, waar 
deze mutatie wordt toegelicht.

B.O.O.S. 2
Blad 3: Wat betekent dit voor de herindeling Haarlemmermeer - Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude? (preventief toezicht/beleidsharmonisatie)
De voorjaarsrapportage is voor wat betreft de mutaties 2018 toegelicht aan het college 
van Haarlemmermeer.
Vraag: Moet ik hieruit opmaken dat het college van B&W van de gemeente 
Haarlemmermeer reeds kennis heeft kunnen nemen van de voorjaarsrapportage 2018 
voordat de Raad van de Gemeente HenS hier iets over heeft kunnen zeggen?

Antwoord: Dat klopt. Dit is conform de afspraken op basis artikel 4 van het afgesloten 
Bestuurlijk Convenant van 6 oktober 2016. Deze afstemming vooraf is noodzakelijk 
omdat de Uitgangspunten en kaders voor de Programmabegroting 2019-2022 
gelijkluidend door beide colleges ter besluitvorming worden voorgelegd aan beide raden.

B.O.O.S. 3
Blad 3: 2.Voorstel
2. de te heffen belastingsoorten van de huidige gemeente Haarlemmermeer, zijn de 
belastingsoorten die in de nieuwe gemeente Haarlemmermeer geheven gaan worden.
In de gemeente HenS hanteren wij de Reclamebelasting en de Forensenbelasting 
(Droompark). Op pagina 21 van de voorjaarsrapportage staat dat er verschil is tussen de 
tarieven van de gemeente Haarlemmermeer en HenS. Door de verschillen in tarieven 
wordt de opbrengst in 2019 € 39.000 minder. Door het blijven hanteren van zowel de 
Reclamebelasting en Forensenbelasting zou dit verschil slecht € 7.000 bedragen en 
wellicht minder, omdat deze belastingen dan niet alleen voor het gebied “Oud HenS” 
maar voor de gehele nieuwe Haarlemmermeer.
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Antwoord: Conform het door beide raden vastgestelde herindelingsadvies wordt bij het 
vaststellen van de gemeentebelastingen uitgegaan van de situatie in de gemeente 
Haarlemmermeer. Hiermee is impliciet besloten dat de Reclamebelasting en de 
Forensenbelasting wordt afgeschaft. Indien deze belastingen zouden worden 
gehandhaafd zou dit tot een belastingverhoging leiden voor Haarlemmermeer, wat niet 
past binnen het bestuurlijk convenant of het collegeakkoord van Haarlemmermeer.

Vooriaarsrapportaqe

B.O.O.S. 4
1. Inleiding
De komende jaren zal in Haarlemmermeer Noord een aantal grote projecten worden 
gerealiseerd.
Vraag: Wat wordt verstaan onder Haarlemmermeer Noord en welke projecten zijn dit?

Antwoord: Dit betreft het huidige grondgebied van Haarlemmerliede en Spaarnwoude.
Het betreft met name de projecten N200, Integraal Kindcentrum (IKC), Hartje Spaarndam 
en Sectorpark.

B.O.O.S. 5
Blad 10 en 11: Bijdrage VNG
Door het samengaan van verschillende gemeente loopt het ledental van de VNG terug. 
Vraag: Hoe wordt dit verwerkt in de financiële bijdrage aan de VNG en is hier al rekening 
mee gehouden in de voorjaarsrapportage?

Antwoord: De contributie aan de VNG is gebaseerd op het aantal inwoners van een 
gemeente. Hierdoor blijft de financiële bijdrage gelijk.

B.O.O.S. 6
Blad 12: 4.4 Overige voorstellen. Huur gemeentewerf Lijnderdijk.
Vraag: Geldt deze huur alleen voor het jaar 2018? Wat zijn de plannen voor de verdere 
toekomst, wat gaat er gebeuren met het materieel van de buitendienst van HenS?

Antwoord: Met de huurlasten wordt ook voor de jaren 2019 en verder rekening gehouden. 
Zie het overzicht Autonome ontwikkelingen op bladzijde 26 van de voorjaarsrapportage. 
De locatie aan de Lijnderdijk is in eerste instantie gehuurd voor twee jaar. Dit jaar zal na 
de zomervakantie geëvalueerd worden hoe verder te gaan met de buitendienst van 
HenS. Een optie die momenteel wordt onderzocht is dat de werkzaamheden worden 
ondergebracht bij de Waterwolf of Meerlanden, conform de werkwijze van de huidige 
gemeente Haarlemmermeer. Als tot deze optie wordt besloten, dan is de verwachting dat 
het huidige materiaal van de buitendienst wordt overgenomen door de Waterwolf of 
Meerlanden.



Ons kenmerk 

Volgvel

X.2018.04616
4

B.O.O.S. 7
Blad 17: Herinrichting Liedeweg i.v.m. parkeren.
Er worden besprekingen gevoerd met het Recreatieschap over de gronden die nodig zijn 
voor het maken van een parkeerstrook.
Vraag: Is het Recreatieschap de juiste onderhandelingspartner of krijgen wij later weer te 
maken met Staatsbosbeheer?

Antwoord: In eerste instantie wordt gesproken met het recreatieschap als beheerder 
(recht van erfpacht). Inderdaad is ook toestemming van Staatsbosbeheer noodzakelijk. 
De verwachting is dat dit niet zal leiden tot problemen.

B.O.O.S. 8
4.8 Beleidsontwikkelingen: Hartje Spaarndam (blz. 17)
Er wordt gesteld: daarnaast was er ook niet voldoende draagvlak.
Vraag: Betekent dit dat twee bestuursleden van een stichting de dienst uitmaken?
Er is een voorbereidingskrediet beschikbaar van € 600.000. Dit krediet is er alleen als de 
aandelen van Eneco verkocht worden. Zolang er nog geen definitief besluit genomen is 
over de verkoop van deze aandelen staat er niets ter beschikking.

Antwoord: Er was niet alleen onvoldoende draagvlak bij de stichting. Ook bij de 
Dorpsraad was er onvoldoende draagvlak.
Bij de Najaarsrapportage 2017 (bladzijde 4 onderaan) is besloten dat dit 
voorbereidingskrediet gedekt wordt uit de Algemene reserve. Toen is ook gesteld dat 
deze reserve weer wordt gevuld met de middelen die vrijkomen uit de verkoop van de 
aandelen Eneco.

B.O.O.S. 9
Blad 20: De raden worden voorgesteld de volgende uitgangspunten vast te stellen; 
Voorstel: neem de Reclamebelasting en de Forensenbelasting op in de 
belastingverordeningen van de nieuwe gemeente Haarlemmermeer.

Antwoord: Zie het antwoord hiervoor op vraag 3 van B.O.O.S.


